
Formandens beretning 2019 

Velkommen til vores generalforsamling. 

I det forgangne år har vi fået lavet en del forbedringer i vores i vores hus, med stor støtte fra 

Næstved kommunes forsamlingshus pulje. 

Vi har alt i alt fået 47,859,38 kr. fra denne pulje, de penge er gået til at få en branddør op til 

privaten samt sat vores gang i stand. 

Vi har også fået lakeret vores gulve og i den forbindelse havde vi lukket for 2 gang bankospil. 

Vi har også investeret i et nyt anlæg til bankospil. 

Vi fik i 2017 tilskud fra Næstved kommunes klimapulje, som i 2018 blev brugt til at isolere loftet 

over privaten, en loftlem med stige og en ny gangbro 

Vi havde også en arbejdsdag hvor vi fik malet træværk, lagt nogle sten om langs huset, klippet træ 

med stor hjælp fra Kaj og mange flere andre små ting. 

Af aktiviteter i huset har vi haft fastelavn, vores juletræsfest for børnene og barnlig sjæle, måtte vi 

desværre aflyse pga. for lidt tilslutning. 

Der har også været 2 gange loppemarkeder et forår og et efterår. 

Da Jytte efter loppemarkedet i foråret ikke ønskede at være tovholder mere, gik stafetten videre 

til vores værtspar, som også får hele indtjeningen derfra. 

En stor tak til Jytte for alt det arbejde som hun har lagt igennem alle årene. 

Kaj skal også have en stor tak for sin hjælp gennem hele året som opråber, havemand. 

Der skal selvfølgelig også lyde en stor tak til alle de andre frivillige hjælper for uden dem kan vi ikke 

køre banko uge efter uge og ingen banko ingen indtjening til huset. 

Jeg håber på at det næste år, går ligeså godt som det forgangne så en tak til bestyrelsen og vores 

værtspar for godt samarbejde. 

 

 

   

 


